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Als je denkt aan werken in de groene sector, denk je vaak al snel aan mannen 
met grote handen die lichamelijk bezig zijn. Ik weet het: de werkelijkheid is 
vaak anders, maar dat is het beeld dat de buitenwereld van de sector heeft. 
Completeer dat beeld en de cultuur die daarbij hoort met veel grote machines 
en een flinke snuif diesel, en je hebt een groot deel van het groene imago van 
deze sector te pakken. Natuurlijk klopt dat beeld in werkelijkheid allang niet 
meer. Overal zijn er initiatieven om anders aangedreven machines in te zetten: 
hybride, brandstofcellen, milieuvriendelijke diesels. Maar ja, een beeld dat zich 
in een hoofd heeft vastgezet, is hardnekkig en verdwijnt niet zomaar. Cultuur 
is sowieso niet iets wat sterk geassocieerd wordt met deze sector. Dat is jam-
mer, want slimme ondernemers zetten de cultuur van een organisatie op num-
mer één; dat kunt u lezen in het ceo-interview met Roel Jansen van Biggelaar 
Groen in deze uitgave van Stad + Groen. 

Hij begrijpt haarfijn dat hij misschien wel de baas is van het spul, maar dat hij 
verder dienend moet zijn voor zijn organisatie. Misschien met uitzondering 
van president Trump, weet iedere echte leider dat hij zonder mensen geen 
cent waard is. Een andere slimme ondernemer meldt in deze uitgave dat zij 
een deel van haar bedrijf gaat verkopen aan diezelfde medewerkers. Hartstikke 

clever, natuurlijk. Op dit moment is binden en boeien van goed personeel 
een van de grootste uitdagingen van de sector en ondernemers die daarvoor 
een goede oplossing organiseren, kunnen groeien met hun bedrijf. Waarbij 
groeien natuurlijk niet hetzelfde hoeft te betekenen als meer-meer-meer omzet. 
Diezelfde slimme ondernemers weten dat groeien ook een cultureel dingetje 
kan zijn. Een organisatie waar de mensen op de juiste plaats zitten en het 
onderlinge gevoel goed is, is meer waard dan een eenmalige financiële klap-
per. Zoiets is leuk voor de baas, maar uiteindelijk brengt dat een organisatie 
niet naar een hoger plan. 
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